
S�lvia Paneque i Joan Mar t�n assenyalen la impor t�ncia de

planif icar la mobilitat en termes dÕ�rea urbana

Els candidats socialistes a les alcaldies de Girona i Salt, S�lvia Paneque i Joan Mar t�n, respectivament, han

assenyalat la impor t�ncia de planif icar la mobilitat en termes dÕ�rea urbana arran dÕuna visita a Salt amb la

ministra de Transpor ts, Mobilitat i Agenda Urbana, Raquel S�nchez. La ministra ha explicat que la reforma urgent

de la rotonda dÕacc�s a la autopista est� gaireb� f inalitzada. Aquesta era una actuaci� urgent i imprescindible

de seguretat vi�ria, que sÕhavia dÕexecutar en el menor nombre de mesos possible, degut a la manera com

sÕhavia complicat el tr�nsit despr�s de lÕalliberament dels peatges. Els treballs han suposat una inversi� de 1,3

milions dÕeuros i la coordinaci� t�cnica del Ministeri, la Generalitat i lÕAjuntament de Salt. Per Paneque, Ò�s

impor tant�ssim per a Girona i tamb� per a Salt planif icar tota aquesta mobilitat de Girona Sud, i m�s encara

pensant que el nou Hospital Josep Trueta ha de venir a aquesta zonaÓ. Paneque ha assenyalat que aquest ser�

un espai que previsiblement patir� una sobrec�rrega de mobilitat i que per aquest motiu �s molt impor tant

lÕactuaci� del ministeri. Joan Mar t�n ha assenyalat Òla impor t�ncia de colálaborar en el desenvolupament de la

mobilitat en el sector sud de Salt conjuntament amb GironaÓ. ÒEl sector sud de Salt �s on anir� lÕHospital Trueta i

cal facilitar les interconnexions amb lÕ�rea metropolitana de GironaÓ, ha dit. Mar t�n ha destacat Òla t�bia actuaci�

de lÕAjuntament de Salt en el darrer mandat a lÕhora de reivindicar millores de mobilitat a les institucions

responsables, un factor que ha provocat mol�sties en la circulaci� di�ria dels saltencs i gironins en generalÓ.

Per la seva banda, la Ministra Raquel S�nchez ha explicat que ha vingut a donar supor t a S�lvia Paneque i Joan

Mart�n i ha fet refer�ncia a les infraestructures de mobilitat en aquest sector. ÒDes del Ministeri de Transpor ts

hem inver tit en aquesta rotonda que connecta amb lÕAP7 i que gaireb� ja est� enllestida, per� tamb� tenim

pendent per desenvolupar una connexi� amb lÕAP7 per tal dÕalliberar de tr�nsit aquesta rotondaÓ, ha explicat.

Raquel Jim�nez ha recordat que aquesta connexi�, al marge de lÕarranjament dÕurg�ncia de la rotonda, �s un

treball que ha dÕexecutar la Generalitat, ja que es va fer Òun acord pressupostari perqu� fos la Generalitat qui

lÕexecut�s amb fons de lÕEstatÓ.
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